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Torkrummets aggregat repareras
Endast fläkten i torkaggregatet kommer att bytas ut. Värmedelen fungerar. Det är därför inte försvarligt att 
köpa en helt ny anläggning. 
Inte heller är det ekonomi i att idag byta till ett avfuktningsaggegat därför att det drar mindre el. Det skulle 
däremot kunna vara aktuellt när nuvarande anläggning inte längre kan repareras.

Liten sopkurs
Strulet med sophämtningen nyligen visade att en del medlemmar inte kan
hantera sina sopor på rätt sätt.
• Om skåpen är fulla är det förbjudet att ställa hushållssopor utanför. Det blir 

synnerligen grisigt när fåglar och råttor sprider ut matrester. 
• Likaså visade det sig att några slänger både glas och plast i hushållssoporna.

I synnerhet glas kan orsaka allvarliga skador. Gör absolut inte det!
• Vi har ett utmärkt återvinningsrum för glas, papper, metall, el etc. Använd 

det! 
• Stampa ut eller vik ihop kartonger så att de tar mindre plats. 
• Är glasbehållarna fulla, vänta med att kasta flaskorna till nästa tömning. 
• Ställ absolut inte andra saker i återvinningsrummet än vad som ska ligga i behållarna. Sophämtarna tar 

inte med sig det. Sådant ska lämnas på en återvinningscentral; närmast är Roslagstulls Återbruk på 
Cederdalsgatan. 

Kostnad byta till gjutjärn kollas
Raimos Rör har, på uppmaning av byggföretaget K2, offererat byte av avloppsröret under lägenhet 75 till ett
av gjutjärn. Hansson & Hööglund kontrollerar prisets rimlighet med andra rörföretag före beställning.

Nytt avtal om snöskottning?
Styrelsen gör en ny upphandling av snöskottning på taken för att se om det går att förbättra villkoren. Inom 
kort vet vi om ett avtal skrivs med en ny entreprenör eller med hittillsvarande Carlssons Plåt.

En brist återstår
Nu återstår endast en brist för Carlssons Plåt att åtgärda på taktillträdet mot inre gården, nämligen att byta 
till längre och därmed säkrare bultar
– Jag tror dock för egen del att detta faktiskt blir åtgärdat tämligen snart, säger Johan Hansson

Nytt webbhotell förenklar
Föreningens nuvarande webbhotell, amerikanska Hostgator, byts till det svenska Miss Hosting. Det är 
billigare och fyller fortfarande föreningens behov. Dessutom betalas det via faktura istället för med 
kreditkort.



> vänd

Uppmanas byta slitet markistyg
Lokalhyresgästen Friside uppmanas återigen att byta ut det gamla och slitna markistyget från Edsvikens Els
dagar. Det skulle enligt hyreskontraktet ha gjorts i samband med Frisides inflyttning. 

Offerter begärs för areamätning
Styrelen begär in offerter för att slutlgiltigt fastställa boytan i fyra vinds- och etagelägenheter.  Lägenhetens 
årsavgift bestäms helt och hållet av boytan. Målet är att slutföra areamätningen för årsskiftet.

På senaste styrelsemötet deltog: Elisabeth Antonsson, Hanna Forslund, Leif Bruhn, Lennart Mörner, Maria 
Rindeskär och Philip Hagstrand.


